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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2022/23:74 Export av vapen till Ukraina

Ukraina har ett stort intresse av att importera vapen direkt från svensk 
försvarsindustri. Sverige har skickat en rad stödpaket med vapen direkt till 
Ukraina, och därför kan det principiellt inte råda något hinder för att exportera 
vapen till Ukraina. Vapenexport hanteras i vårt land av Inspektionen för 
strategiska produkter (ISP), enligt särskilda regelverk fastställda av riksdagen. I 
den händelse att exportärenden som rör Ukraina skulle fördröjas eller möta 
andra hinder är självfallet regeringens ställningstagande viktigt.

Min fråga till försvarsminister Pål Jonson är:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att bana väg för möjlig vapenexport 
från svensk försvarsindustri till Ukraina?

………………………………………

Peter Hultqvist (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-23
Besvaras senast
2022-11-30 kl. 12.00


